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ZADEVA: Dobesedni zapisnik 1. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  

                 dne 18.01.2023 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16 stavbe Mestne občine Kranj.  

 

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Danes, 18.01. prva izredna seja mestnega sveta, ki je bila sklicana izključno in samo zaradi nujnosti imenovanja 

nadzornega odbora in komisij, ki so potrebne za nadaljnje delo mestnega sveta, zraven smo pa, kot ste videli, 

dali še eno zelo pomembno nepremoženjsko, premoženjsko zadevo. Zdaj svojo odsotnost opravičujeta direktor 

mestne uprave Bojan Veselinovič in pa magister Igor Velov, ostali se niso opravičili, računam, da bodo v toku 

same seje prišli. Od novinarjev pa sta tukaj prisotna Maja Tekavec iz Radia Gorenc in moral bi biti še Simon Šubic 

pa mislim, da ga ne vidim. To je to. Najprej ugotavljamo prisotnost, tako da bi prosil, da pritisnete gumb za vašo 

prisotnost. To je ta, ki utripa, za tiste, ki ste novi. Ok, v redu, hvala lepa. Milena, koliko imamo, 28 prisotnih in 5 

odsotnih. Hvala lepa, ugotavljam, da je mestni svet sklepčen. Nekaj gradiv ste dobili na mizo, in sicer dobili ste 

premoženjsko zadevo, in sicer umestitev novega projekta v načrt razvojnih programov, se pravi v NRP, in sicer 

nakup zemljišča za potrebe gospodarske javne službe zbiranja odpadkov, investicija v nakup zemljišča za potrebe 

gospodarske javne službe zbiranja odpadkov je nujna, saj bomo s tem zagotovili ustrezen prostor za manipulacijo 

odpadkov, se pravi prekladalnico, kot se reče, strokovno in organizacijsko učinkovitejše delovanje, varno delovno 

okolje, zaščito okolice pred vplivi smrada, hrupa, glodavci in pa uskladitev s predpisi, tisti, ki ste dlje časa tukaj, 

veste, za kaj gre. Bo pa več povedal o tem Marko Čehovin pri sami točki. Potem h četrti točki ste dobili usklajeno, 

več ali manj usklajeno imenovanje komisij mestnega sveta Mestne občine Kranj, in pa tukajle imate še peti 

priročnik za občinske svetnice in svetnike, ki nam ga je poslala Skupnost občin Slovenije. Priročnik predstavi 

lokalno samoupravo, njena razmerja do države, financiranje občin in vsa področja, ki jih pokriva posamezna 

občina. Ok, to je to. Zdaj pa na podlagi 38. člena poslovnika mestne občine Kranj poteka izredna seja po dnevnem 

redu, ki je naveden v sklicu, torej o dnevnem redu se ne razpravlja in ne glasuje, tudi ni nobena dodatna točka 

možna, zato gremo kar na prvo točko, in sicer kadrovska zadeva, kadrovska zadeva 1A, potrditev mandata 

članici mestnega sveta Mestne občine Kranj, pa bi prosil poročevalca Janeza Černeta, predsednika komisije za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Jani, prosim. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala za besedo. Pozdrav še z moje strani. Občinska volilna komisija je sprejela sklep, v katerem ugotavlja, da 

zaradi nezdružljivosti oziroma predčasnega prenehanja mandata funkcije člana mestnega sveta Matjaža 

Rakovca, mandat prehaja na naslednjo kandidatko z liste SD, to je Doroteja Osterman in predlagam naslednji 

sklep, da se Doroteji Osterman potrdi mandat za članico mestnega sveta Mestne občine Kranj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Jani. Razprava? Ni, gremo na glasovanje. Najprej vašo prisotnost, prosim. 29, še kdo? Že zadnjič Sandri ni 

delala. V redu, hvala lepa, Sandra, bomo zamenjali. Hvala lepa. Prosim, če glasujete o tem sklepu. Hvala lepa. 28 

za, dva nista glasovala, torej ugotavljam, da je sklep sprejet. Gremo še na točko B, in sicer imenovanja kandidata 

za nadomestnega člana Razvojnega sveta Gorenjske regije za obdobje 2021-2027. Jani, prosim.  
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JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 

Hvala za besedo. Člani razvojnega sveta morajo biti izvoljeni funkcionarji, torej župani, podžupani ali občinski 

svetniki. Prejšnji članici Barbari Gunčar se je mandat iztekel oziroma je prenehal, ker ni bila izvoljena v občinski 

svet, zato je naša komisija odprla postopek evidentiranja, v tem pozivu se je prijavil en kandidat. Komisija je 

vlogo obravnavala in sklenila predlagati mestnemu svetu za kandidata za nadomestnega člana razvojnega sveta 

Gorenjske regije v obdobju 2021-2027, magistra Maja Fritza.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo na glasovanje, vaša prisotnost, prosim. Ok, v redu, hvala lepa, 

prosim, če glasujete. 30 za, soglasno sprejeto, ugotavljam, da je tudi ta sklep sprejet. Sem pa prej pozabil čestitati 

Doris za imenovanje, tako da iskrene čestitke in dobrodošla v naši družbi. Ok, gremo na točko 2. Premoženjske 

zadeve, točka A, načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023, gre za 

dopolnitev. Mateja, kot vodja oddelka za pravne in kadrovske zadeve, prosim za poročilo.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Župan, hvala za besedo. Svetnice in svetniki, lep pozdrav. Predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja za leto 2023, in sicer najprej s parcelo v katastrski občini Primskovo. Gre za zemljišče 

v izmeri 13469 kvadratnih metrov, v naravi zemljišče predstavlja zemlja ob avtocestnem križu, Planina oziroma 

Kranj vzhod. Ocenjena vrednost je 427.610 evrov, z DDV, oziroma 31,75 evra po kvadratnem metru. Odkup pa 

predlagamo zaradi potrebe dejavnost Komunale. Naslednje zemljišče, za katerega predlagamo dopolnitev 

načrta. Gre za dve zemljišči v katastrski občini Kranj, in sicer eno meri v izmeri 28 kvadratnih metrov, drugo pa v 

izmeri 29 kvadratnih metrov. V naravi sta zemljišči v mestnem jedru Kranja, ob kanjonu Kokre, ocenjena vrednost 

je 13 tisoč evrov oziroma 228 evrov po kvadratnem metru. Tukaj bomo uveljavljali predkupno pravico, zemljišče 

pa bomo namenili za ureditev dostopa do kanjona Kokre in njegovega vzdrževanja. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Odpiram razpravo, kakšno vprašanje? Mislim, da je vsem jasno, za kateri dve zemljišči gre. Bojan, prosim.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Lep pozdrav, hvala za besedo. Jaz bi samo opozoril to zemljišče od avtoceste, ki ga kupujete. Dajte prej pridobiti 

vsa soglasja, preden plačate kupnino, pridobite soglasja, ker zemljišče ni komunalno urejeno in vam lahko kakšen 

soglasodajalec nagaja, da ne bomo imeli zemljišče na zalogi, potem pa ne bomo dobili soglasja. Neformalno 

zberite vsa soglasja. Če imate vsa soglasja potrjena, pojdite v nakup, drugače je pa to lahko riziko.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Sandra, prosim.  

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Jaz se strinjam z Bojanom. To je prva stvar, druga stvar, kakšne dejavnosti komunalne bodo tam, ker to je le vhod 

v mesto in je malo vprašljivo, če bodo tam smeti, samo to me zanima?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Tomaž, boš ti?  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Lepo pozdravljeni, svetnice in svetniki. Zemljišče je predvideno za prekladanje teh zadev, kar dela Komunala 

Kranj, ker se Komunala Kranj s svojim centrom seli v Zarico, je bolj smiselno, da je tovrstna dejavnost umeščena 

izven naselja, torej ja, je vhod v občino, ni pa vhod v samo mesto, kot pa v recimo na lokaciji, kjer bi lahko 

Komunala Kranj bila. Gre za zbiranje in prekladanje, preden gre na končno destinacijo smeti ali pa na sežig ali 

predelavo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Zoran?  

 



ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 

Najlepša hvala za besedo, lep dober dan vsem. Jaz bi samo to rad povedal, da se zavedam, da zaradi 

racionalizacije poslovanja Komunale, da je ta preklad res nujno potreben, velikokrat sem razmišljal o lokaciji, 

kam ga postaviti in dejansko moram priznati, da nisem našel ustrezne lokacije. Gorenjci na sploh pa tudi občani 

Kranja s tem izredno kompleksni, kar se smeti tiče. Mi imamo eno občino Maribor, ki je relativno blizu in pa ima 

popolnoma drugačen temperament. Se pravi, v Mariboru jim lahko smeti mečejo pod okna, noben ne bo 

reagiral, če boš pa postavil en radar, bodo pa zažgali pol mesta. V Kranju je pa zadeva obratna. Lahko radar 

postaviš na pet metrov, ampak smeti pa ne sme biti nikjer. In dejansko sem velikokrat razmišljal, kam v bistvu 

umestiti ta preklad in vse možne lokacije so mi padle na pamet, ki bi bile neizvedljive. Zarica tudi vemo, da bi 

bila, Mirka Vadnova tudi in ta lokacija mi začuda ni padla na pamet in samo izrekam pohvalo upravi za to parcelo, 

ker dejansko ne bodo niti ene iniciative, ker je prva bajta po mojem oddaljena več kot pol kilometra stran. 

Čestitke pa upam, da res soglasje zrihtate.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Super, hvala lepa, Zoran. Rok, prosim.  

 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 

Hvala lepa, lep pozdrav vsem. Jaz to potem pravilno razumem, da bo Komunala na dveh koncih, ko se iz Mirka 

Vadnova preseli na Zarico? Potem bo pa preklad tukaj zraven avtoceste? Prav razumem? Ok. Kako je to z 

varnostnega vidika, vemo, da se te zadeve zelo rade kdaj vžgejo, avtocesta je 50 metrov stran, dim je gost. To je 

moje prvo vprašanje, je to kdo že razmišljal? Plus, zakaj ne bi bilo vse, zastavljam vprašanje pristojnim, na Zarici? 

Mislim, da bi bilo bolj racionalno z vidika en vrata manj, en varnostnik manj, tako dalje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Mogoče jaz povem, v glavnem za Zarico, tam je civilna iniciativa in tudi notarsko overjeno, da tega tam ne sme 

biti, to je ključnega pomena in kot je Zoran rekel, mi v Kranju nimamo boljše pozicije za to zadevo. Zadeva je zelo 

varna, stvar bo načrte, kakšne povsod imajo, sem si videl. Tako od zunaj sploh ne bo izgledalo, kaj notri je, tako 

da tukaj, kar se pa požarne varnosti tiče, se pa seveda vsi standardi, ki se zahtevajo in bodo pri tem upoštevani. 

Tako da dejansko mi imamo velik problem, mi bi to mogli letos že imeti zadevo rešeno, ker drugače nam sledi 

kazen in končno se je ta lokacija pokazala kot edina možna v tem trenutku. Kar se tiče ostalih dokumentov, to, 

kar je Bojan hotel, tam se bo polovico tega ali pa kot vidite, to, kar ste dobili gradivo, je bilo v lasti Šenčurja, 

Šenčur je to zadevo prodal in tam kupec lahko povem, da je to Avto Krka, ki bo naredil za sebe določene stavbe 

in določen poligon, tako da tam bodo dovoljenja za kaj takega, ne vidim razloga. Vedno se lahko kaj zakomplicira, 

vendar to kar smo zdaj pogledali, kaže, da bomo uspešni v tej zadevi. Evo. Tomaž Ogris…, Janez.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Če smem samo še dopolniti župana, trenutno je prekladalna rampa na Mirka Vadnova na Primskovem, tam je 

pač totalno neprimerna lokacija, ko veter zapiha, te smeti odnese tudi kam drugam, Elektro Gorenjska se vsakič 

pritožuje glede tega, da so smeti tam, da piha, da so glodalci okrog, je pa pač ta lokacija dejansko edina, ki po 

mojem ne bo povzročila neke civilne iniciative, tako da iz tega vidika je odlična. Plani so, da je ta stvar vkopana 

in pokrita, ta zadeva je drugače je bila predstavljena na Zarici, ampak se prebivalci s tem niso strinjali, tako da 

bo zdaj na tej novi lokaciji. Je pa tako, kot je že Zoran prej povedal, na vseh lokacijah, kjer bi v sosednjih občinah 

tudi probali postaviti, tega ne najdemo. Trenutno te smeti vozimo v Komendo, da se tam sortirajo in gredo naprej 

in to povzroča dodatne velike stroške na vse naše položnice. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Janez. Tomaž, prosim.  

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Tudi meni se iz stališča pač kva se bo tam nahajalo, lokacija ne zdi problematična. Imam pa 

pomislek samo glede prometa. Ta cesta je že zdaj obremenjena, posebej v času prometnih konic, smo naredili 

kakšno študijo, kva ta dodaten uvoz, izvoz, na katerega bodo večinoma vozili tovornjaki, kaj to povzroči na ves 

ostali promet tam? Če smo to kaj naredili, me zanima. Hvala.  

 



MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Gre, če si pogledate, Dars ne prodaja celotne parcele, ampak jo tam rezervira za krožišča, sprejemamo OPPN 

skupaj delamo z Darsom, tako da tudi to je upoštevano, če vidiš, celotna parcela, tam, ki je cesta, ki gre uvoz na 

avtocesto, je lastništvo Darsa, in Dars trenutno prodaja samo tisti del, ki je nesporen, da se tam gor lahko kaj 

dela, vse ostalo si je rezerviral za eno veliko krožišče tam. Se vidi? Samo da postavijo novo ministrico, gremo 

takoj tja. Sem se že z njo dobil. Je pa, se dela na tem, ker so še zadnja štiri leta je to v glavnem planu, je že 

izrisano.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Če lahko dodam, to krožišče oziroma uvoz bo tudi ključen za poslovno cono Hrastje, zato tukaj intenzivno 

potekajo že dve leti razgovori. Izziv je pa ta štiripasovnica Šenčur Kranj in pa to dvonivojska, enonivojska, 

kakršnokoli križišče, ki se mora zgoditi, sicer ta del deteljice, dvoperesne, če gledamo, je neuporaben, sicer bi že 

prej kaj zgodilo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

V redu, hvala. Branko, prosim.  

 

BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 

No, hvala za besedo, vsem lep pozdrav. Poglejte, jaz bi samo podprl tole, kar je Bojan rekel, najprej dobite vsa 

soglasja, ampak res vsa. Tam če pogledate na drugo stran avtoceste stoji danes stavba nekdanje Baumaxa, slavna 

tudi po nekaterih dogodkih. Zdaj da je prišlo do te gradnje, takrat si je za to prizadevala občina Šenčur in pokojni 

župan Miro Kozel, na njegovo prošnjo sem sodeloval pri pogajanjih z ostalimi deležniki. Ne boste verjeli, kaj je 

bil največji problem. Največji problem je bil ugotovitev, da naj bi luči, zunanje luči lahko vplivale na predmet na 

avtocesti. In da promet za to bi bil lahko oviran in se je zapletlo in bilo soglasij in so bile cele študije in cela 

znanost s pogajanji, da so na koncu dovolili postaviti. Če kaj, je treba tukaj vnaprej dobiti vsa soglasja, da se ne 

bi zgodilo, da bomo imeli velike načrte, potem pa ti načrti zaradi bog ve katere birokratske ovire ne bi bili 

realizirani.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

V redu, še Bojan, prosim.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Še enkrat se bom oglasil. Ne zato, da bi bil škodoželjen ali karkoli drugega, ampak v tem mestnemu svetu sem 

res že dolg in kar nekaj civilnih iniciativ na pobudo smeti smo dali skozi, od Tenetiš do Cerod do Zarice in če kdo 

pozna to zadevo, lahko rečem, da jo res dobro poznam, ker sem vse zadeve peljal in pa vodil, bil tudi s sklepom 

mestnega sveta zadolžen za te zadeve. Še enkrat poudarjam, ni to gradben objekt, kot vehementno rečete, bo 

en pokrit objekt, tukaj so smeti in šli vam bodo secirati vsako geološko sestavo tal. Spodaj je pesek in dajte res 

predno greste v nakup, to nič ne nastane, samo razposlati na vse soglasodajalce, ko imate potrjene soglasja, ja, 

gremo v nakup. Če ne, zakaj ni, kako ni, takoj do ministrov, do unega soglasje dobiti. Dostikrat se kupi parcela pa 

sem tamle pri enemu Ilcu ustavi, ki ga še nobena politika ni vrgla s stola pa bi bil že zdavnaj cajt, ampak ne, 

zaviralec razvoja v Bitnjah, Stražišču in Kranju, samo zaradi poplavne ogroženosti. Tudi tukaj bodo vodarji, potem 

bodo rekli, da v tistem grmovju en ptiček živi pa boste imeli probleme. Za eno žičnico na Vitranc, ki je stala, je bil 

problem ruševec, ki ga niso videli že 20 let tam, ampak je bil problem. To se zavedajte, pa prosil bi ta mestni svet 

in pa novinarje, ki danes pišejo, dajmo to, če se le da, čimbolj zadržati zase. Jutri ko bodo ljudje izvedeli, da bodo 

tam smeti, jutri se bodo formirali, jutri bomo imeli štalo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ti zdaj paniko delaš brez veze, edina priložnost, da tam to spravimo…, ne moremo dobiti soglasij, če nimamo 

projekta. To je naša ideja, pač nekaj moramo… 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

350 jurjev boš dal… 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 



Ali pa vsako leto kazen plačevali, ker nimamo ustreznega prostora, in tukaj se hvališ, da si bil toliko časa v tem 

mestnem svetu, zakaj pa to niste pred 15 leti naredili, zdaj se pa tu za 300 jurjev debatiramo. Ki imamo možnost, 

da končno nekaj naredimo za ta Kranj, da te smeti umaknemo iz urbanega okolja.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

V redu, kar začnite pa delajte, samo če bodo težave, jih nosite. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

V redu, hvala lepa. Še kdo? V redu. Gremo na glasovanje. Da ne pozabite, imamo načrt pridobivanja 

nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023, imamo dve zadevi, tole zemljišče na Primskovem 

in pa zemljišče v Kranju, ki je bilo predstavljeno s strani Mateje. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 26 prisotnih. 

Prosim za vaše glasovanje. Hvala lepa, 25 za, hvala lepa. Gremo na točko B, uvrstitev novega projekta v načrt 

razvojnih programov NRP, nakup zemljišča za potrebe gospodarske javne službe zbiranja odpadkov. 

Poročevalec Tomaž Lanišek.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Pozdravljeni še enkrat, ta točka je nadaljevanje točke A, kjer ste pravkar soglasno potrdili upravljanje z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj. V skladu s šestim členom odloka o proračunu Mestne občine 

Kranj za leto in pa v bistvu tudi s petim členom ste samo vi kot mestni svetniki pooblaščeni oziroma zavezani k 

temu, da to potrdite, zato predlagamo za to investicijo, torej nakup zemljišča za potrebe gospodarske javne 

infrastrukture zbiranja odpadkov, ki je kot taka nujna, saj bomo s tem zagotovili ustrezen prostor za manipulacijo 

odpadkov, strokovno in organizacijsko učinkovitejše tudi poslovanje in to izven mestnega okoliša, torej na robu 

same občine, zato mestnemu svetu mestne občine Kranj, predlagamo naslednji sklep: da se v proračunu Mestne 

občine Kranj za leto 2023 na podlagi pripravljenih in podpisanih DIPov odpre nov NRP oziroma načrt razvojnih 

programov nakup zemljišča za potrebe gospodarske javne službe zbiranja odpadkov in potem predlagamo, da 

se iz NRPja, gospodarska javna infrastruktura na območju OPPN PC Hrastje, ki je nekako logično zaokrožena 

celota, iz torej novogradnje kot novogradnjo v skupni višini 350500 evrov na nov NRP, nakup zemljišča za potrebe 

gospodarske javne službe zbiranja odpadkov, v skupni višini 350500 evrov, ta sredstva tudi prerazporedijo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Najlepša hvala, Tomaž. Odpiram razpravo. Ni razprave. Potem gremo kar na glasovanje, in sicer točka 2 B, prosim 

za vašo prisotnost. V redu, hvala lepa. Prosim, če glasujete o tem sklepu. Hvala lepa. 26 za, super, najlepša hvala. 

Gremo na točko 3, imenovanje nadzornega odbora Mestne občine Kranj. Poročevalec Janez Černe. Jani, 

prosim.  

 

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 

Hvala lepa za besedo S konstituiranjem našega mestnega sveta je pretekel tudi mandat prejšnjim članom 

nadzornega odbora. Na podlagi poslovnika je naša komisija dala razpis za evidentiranje petčlanskega nadzornega 

odbora, kamor se je v roku prijavilo sedem kandidatov. Komisija je glede na pač stvari, ki jih je potrebno 

upoštevati, na pogoje, razglabljala in predlaga mestnemu svetu, da se v nadzorni svet imenujejo naslednji člani: 

Primož Česen, Stanislav Erzar, Darko Jarc, Primož Terplan ter Andrej Žerovc. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Jani, odpiram razpravo. Jaz bi samo toliko poudaril, če bo to sprejeto, potem sklep z dnem sprejema 

na mestnem svetu, torej z današnjim dnem. Pa bi kar prosil vašo prisotnost. Pardon, nisem videl.  

 

ANA ČERNE (mestna svetnica) 

Mene samo zanima, kakšen je bil postopek izbora teh ljudi, je bil kakšen razpis? Na podlagi česa se je to odločalo 

in kdo je to odločil?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Predsednik, poročevalec, prosim.  

 

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 



Ja, javni razpis je bil, 23.12. je bil objavljen javni razpis na spletni strani objavljen, pozvane ste bile vse politične 

stranke, da v nadzorni odbor predlagate kandidate, prav tako javnost, v roku se je pa prijavilo 7 kandidatov, 

izbranih je pa lahko 5. Gre pa skupaj z komisijami ta razpis. Seveda, to je pa začetek postopka. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Drugače pa priporočam vsak večer en deci vina pa se bosta vse zmenila. V redu, gremo zdaj na glasovanje. Vašo 

prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Ok, hvala lepa. 32 za, soglasno sprejeto, ugotavljam, da so 

bili člani, predlagani člani sprejeti v nadzorni odbor, vsem seveda čestitam. Gremo naprej, točka 4, imenovanje 

komisij mestnega sveta Mestne občine Kranj. Jani, prosim.  

 

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 

Hvala lepa. Naš mestni svet ima tudi svoje komisije. Te komisije so sestavljene iz svetnikov in nesvetnikov, naša 

komisija je dala ven poziv, kjer se je prijavilo pač toliko in toliko kandidatov. Vsako delovno telo ima lahko pet 

članov, delovno telo ima predsednika, podpredsednika, ki morata biti oba svetnika pa v vsakem delovnem telesu 

mora biti najmanj 50 odstotkov svetnikov, torej najmanj trije svetniki, ostali so lahko nesvetniki. Priznam, da so 

imeli težko delo glede usklajevanja vsega tega, bom samo na hitro preletel vsako komisijo. In sicer to so tudi 

sklepi, ki jih predlagamo, da se v statutarno pravno komisijo imenujejo gospod Igličar kot predsednik, Janez 

Černe kot podpredsednik, doktor Neven Polajnar kot član, Stanislav Boštjančič član, Klemen Valter kot član. V 

komisijo za nagrade in priznanja se imenujejo Ana Pavlovski kot predsednica, Tomaž Ogris kot predsednik, 

Nataša Jenkole kot članica, Marko Petrič kot član, Srečko Štagar kot član. V komisijo za pobude in pritožbe 

občanov se imenuje Nina Šmid kot predsednica, Gordana Grobelnik kot podpredsednica, Doroteja Osterman kot 

članica, Slavko Knavs kot član, Andreja Trilar kot članica. V komisijo za občinsko in mednarodno sodelovanje se 

imenuje Manja Zorko, predsednica, Vlasta Sagadin kot podpredsednica, Gašper Peterc član, Jure Kristan član, 

Marija Zakrajšek Martinjak kot članica. V komisijo za finance in premoženjska vprašanja se imenuje Ireno Dolenc 

kot predsednica, Sebastjan Gubič kot podpredsednik, Bojan Homan kot član, Nina Rus Turuk kot članica ter Sandi 

Eržen kot član. V Komisijo za okolje in prostor in komunalno infrastrukturo se imenujejo Bojan Homan kot 

predsednik, Tomaž Ogris kot podpredsednik, Ivica Bobolinski kot član, Evstahij Drmota kot član ter Jakob Klofutar 

kot član. V komisijo za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo se imenujejo Sandra Gazinkovski kot predsednica, 

Ivo Bajec kot podpredsednik, Nada Bogataj Kržan kot članica, Jure Bohinec kot član ter Ana Černe kot članica. V 

komisijo za kulturo in šport se imenuje doktor Neven Polajnar kot predsednik, doktor Andreja Valič Zver kot 

podpredsednica, Nada Sredojevič kot članica, Mitar Vujinović kot član ter Sebastjan Tofaj kot član. V komisijo za 

gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se imenujejo Nataša Majcen kot predsednica, magister Maj Fritz kot 

podpredsednik, Igor Šprajc kot član, Iztok Jenko kot član ter Vekoslav Panigaz kot član ter še zadnja komisija za 

stanovanjske zadeve, v katero se imenujejo magister Branko Grims kot predsednik, Mašič Sonja kot 

podpredsednica, Ana Černe kot članica, Albin Traven kot član ter Barbara Trelc kot članica. Evo, hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Jaz bi samo to še rad povedal, da se je res pogledalo, sledilo volilnemu rezultatu tako pri sestavi kot 

tudi pri predsedniških in podpredsedniških mestih, tako da mislim, da ste tukaj pokazali eno enotnost in da smo 

prišli do res komisij, ki so nekako povšeči vsem. Dajem najprej v razpravo tole, če ima kdo kaj za razpravljati? Ne, 

potem dajem na glasovanje. Vseh 10 komisij. Prosim za vašo prisotnost. V redu, 32, prosim, če lahko glasujete. 

Ok, hvala lepa, soglasno 32 za. Torej vsem iskrene čestitke. Prepričan sem, da bomo najmanj tako uspešno delali 

kot v preteklem mandatu. S tem se današnja izredna seja mestnega sveta zaključuje. Naslednjega seja mestnega 

sveta je prvega februarja, ob 16.00, gradivo ste danes že dobili, tako da v ponedeljek imamo pa svetniške 

skupine, tako da bomo šli čez dnevni red, da vam malo razložimo. Hvala lepa, lep večer vam želim in vse dobro.  

 

Seja je bila zaključena ob 16.35. 

 

 

Za zapisnik 

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

                  Župan 

 


